
Tour Code: TCD-5

Thailand
泰国

  Lombard Street

Machu PicchuMachu Picchu

Christ the Redeemer Christ the Redeemer 

5D4N

清迈/清莱+1天自由行
CHIANG MAI / CHIANG RAI +

1 DAY FREE & EASY

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Khlong Mae Kha Canal Village
湄卡运河日本"小樽"歩行街 

WAT RONG KHUN (WHITE TEMPLE)
白庙

DANTEWADA LAND OF ANGELS 
天使瀑布仙境

WAT RONG SUEA TEN
(BLUE TEMPLE) 蓝庙

WAT RONG SUEA TEN
(BLUE TEMPLE) 蓝庙



DESTINATION:

 Khlong Mae Kha Canal Village – The stinking ditch in the past has been 
transformed into hipster river, and two stalls lined with stalls are planned as a 
Japanese-style theme park, which has a Thai-Japanese mixed design, and is also known 
as the Otaru Canal of Thailand.

 Trendy Nimmanhemin District – Close to Chiang Mai University, is a bustling 
fashion business district, with shopping malls, restaurants, cafes, bars and other check-in 
places. Whether it is early morning, evening or even late at night, Nimman Road has 
always been a carnival place for young people.

 Elephant Camp – Can watching elephants show their special talents in various ways 
and how they are trained to help work in the jungles. In addition, will arrange activities such 
as elephant riding, ox cart ride and bamboo rafting.

 Dantewada Land Of Angels – A forest-like waterfall park located on the outskirts of 
Chiang Mai, with a fairyland-like garden view and gurgling water; after passing through 
many large and small trees, a four-story waterfall pours down.

 Doi Suthep Temple – There are about 300 steps to climb. The reward is more than 
worth the effort. You will see a beautiful Buddhist Temple ans you will experience a 
beautiful view. While climbing the stair, you should pay attention to the dragons on the side 
of the stairs.

CHIANG MAI

 Golden Triangle – At the intersection between the Mekong River and Kong River, the 
gate of the borders in Thailand, Burma and Loas.

 Opium House – The "Golden Triangle" was once famous for the world's largest drug 
production area and big drug lords, but now the "Golden Triangle" has long since ceased 
to exist, and it has also become a famous tourist attraction in Chiang Rai, Thailand. In order 
to educate future generations, the Thai government Especially the dangers of opium for 
young people, it took 13 years and a lot of money to build this museum to alert the world.

 Wat Rong Suea Ten (Blue Temple) – It was built in 1996. The Blue Temple was 
designed and built by the apprentice of the designer of the White Temple in Chiang Rai. 
Although the scale is smaller than the White Temple, the overall appearance is dazzling and 
magnificent blue, and the Buddha statues inside are exquisite. It is a Thai-style temple that 
perfectly blends traditional and modern art.

 Huay Pla Kang – The most striking thing is that there is a huge lotus Avalokitesvara 
holding a white porcelain bottle, which looks really shocking. There is also an elevator 
inside the Avalokitesvara to the top and enjoy the beautiful scenery around the temple. On 
both sides of the steps leading to the Avalokitesvara statue lie a giant white dragon with 
fine carvings. Under the sunlight, it is dazzling and eye-catching. In addition, there is also 
a 9-story golden dragon pagoda in the traditional style of northern Thailand and a Buddhist 
hall. 

 Wat Rong Khun (White Temple) – It was built in 1998. Because the temple is plain 
white in color and carved with various ornate patterns of white dragons, it has become a 
unique building that breaks through the traditional Thai temples, attracting many tourists to 
take pictures. Designer Xu Longcai hopes to use the White Temple to perfectly integrate 
Buddhism and art, and choose white to imply the purity of the Buddha and the wisdom of 
the Buddha to illuminate the universe.

CHIANG RAI

DEPARTURE a
CHIANGMAI

D1
(MOB/D)

 Khlong Mae Kha Canal Village 
 Trendy Nimmanhaemin District 

CHIANG MAI a
DEPARTURE

D5
(B/MOB)

 Chiang Mai City Coach Tour
 Three Kings Monument
 Thapae Ancient Walls

(B/L/D)
D2 CHIANGMAI b

CHIANGRAI  

 Doi Suthep Temple
(Included Cable Car) 

 Elephant Camp (Elephant Show) 
 Long Neck Village
 Dantewada Land Of Angels

(Free 1 Drink) 
 Mae Kajan Hot Spring
 Wat Rong Khun (White Temple)

(B/L/D)
D3 CHIANGRAI b

CHIANGMAI  

 Wat Rong Suea Ten (Blue Temple)
 Huay Pla Kang 
 Golden Triangle (Boat Trip) 
 Opium House 
 Skywalk Bridge

* Optional Tour: 
1. Mae Sai Town + Enter to Myanmar - 

1800thb/pax  Or 
2. Enter Loas - 300thb/pax 

(B/L/D)

Long Neck Village
长颈村

Skywalk Bridge
玻璃步道

Mae Kajan Hot Spring
温泉地带

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Duang Tawan Hotel or Similar Class  x3 Nights
✓ M Boutique Resort Hotel or Similar Class x1 Night

✓ 4 Breakfast  / 2 Lunch  / 3 Dinner

Special Cuisine:

★ Thai Buffet / Thai Cuisine / Khanotke Dinner With Cultural Show

SCHEDULE

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only

D4 CHIANG MAI (B/-/-)

 Free & Easy Or Join Optional Tour
(Min.6 To Go)

1) Doi Inthanon National Park Day Tour
(Included Lunch，THB 2000/pax)
• Highest Spot of Country
• Twin Pagoda
• Sirithan Waterfall
• Hmong Local Hill Tribe Fresh Market
• Baan Tawai Wood Carving Village OR Starbuck
Temple Cafe

2) Lampang Day Tour By Thai Train
(Included Lunch，THB 2000/Pax)
• Lampang City Tour (By Horse-Carriage)
• Wat Phra That Doi Phra Chan
• Wat Pha That Lampang
• Ceramic Outlet (DIY Coffee Mug Painting)
• Tung Kwian Jungle Market



 湄卡运河日本“小樽”步行街 - 当地人眼中过去的臭水沟经过改建蛻变成文青河
道，两则摊商林立规划为日式主题园区，有种泰日混血的味道，也被称为泰国的
小樽运河。

 时尚宁曼路商圈 - 靠近清迈大学的宁曼路是一个繁华的时尚商圈，商场、餐厅、
咖啡馆、酒吧等打卡地应有尽有，无论是清晨还是傍晚甚至是深夜，宁曼路一直
都是属于年轻人的狂欢之地，热闹非凡。

 大象训练营 - 在这大象园里可以观赏到大象各种精彩的表演、绘画等，还可以用香
蕉，甘蔗喂大象，跟大象零距离接触。除此之外也会安排骑大象、坐牛车以及竹筏
漂流体验。

 天使瀑布仙境 - 位于清迈郊区一座如森林般的瀑布公园，有著如仙境一样的花园景
色与潺潺流水；穿过重重大小树木后，印入眼帘的是一座四层楼高的瀑布倾泻而下。

 双龙寺 - 是泰国著名的佛教避暑胜地，位于泰国清迈，是一座由白象选址、皇室
建造，充满传奇色彩的庙宇，传说有位锡兰高僧带了几颗佛舍利到泰国，其中一颗
在兰纳第六个王的寺庙供奉了13年，他为了想让自己的百姓也能够供奉佛舍利，所
以就让4位小兵跟随自己的白象寻找圣地。

 金三角 - 是泰国、寮国与缅甸三国的边界，划分了三个国家的土地，原来这一带
是生产毒品的基地，如今已成为旅游胜地（游客可自费选择坐船游金三角到对岸
寮国参观）。

 鸦片博物馆 - 金三角”曾經以世界上最大的毒品生产地和大毒梟而聞名世界，但
是現在的“金三角”早已不复存在了，而且还成为泰国清萊一个著名的旅遊景点，
泰国政府为了教育后人特別是年輕人鴉片的危害性，耗时13年花重金建造了这座
警醒世人的博物館。

 蓝庙 - 始建于1996年。蓝庙由清莱白庙设计者的徒弟所设计建造，虽然规模较白庙
小，但是整体外观呈现耀眼宏伟的蓝色，内部佛像精致，是一座传统与现代艺术完
美融合的泰式寺庙。

 观音寺 - 最引人注目的是这里有一尊巨大的手持白瓷净瓶的巨大莲花观音像，看起
来真的很震撼。观音像里面还有电梯，可以坐到最顶端，一览寺庙周边的美景。通
往观音像步阶的两边还各卧着一条精雕细琢的巨型白龙。在阳光的照射下，耀眼又
夺目。除此之外，这里还建有一座泰北传统风格的9层金龙宝塔和一间佛堂，宝塔前
也栩栩如生的祥龙盘绕，塔内还设代表12生肖的神明雕像。

 白庙 - 始建于1998年，因为寺庙整体呈现素白色，并雕刻有各种华丽造型的白龙
图案，成为一座突破泰式传统寺庙的独特建筑，吸引了不少游客前来拍照打卡。
设计者许龙才希望藉白庙将佛教与艺术完美融合，选用白色寓意佛陀的纯洁和佛
的智慧照耀宇宙。

清迈

观光景点：

清莱

第一天 出发a 抵达清迈 (机上用餐/晚)

 湄卡运河日本“小樽”歩行街 
 时尚宁曼路商圈

第五天 清迈 a 回程 (早/机上用餐)

 车游清迈古城
 三王纪念碑
 古城墙

第二天 清迈 b 清莱 (早/午/晚)

 双龙寺 (含缆车)
 大象训练营 (含 大象表演)
 长颈村
 天使瀑布仙境（含一杯饮料）
 温泉地带
 白庙

第三天 清莱 b 清迈 (早/午/晚)

 蓝庙
 清莱观音寺
 金三角（船游）
 鸦片博物馆
 玻璃步道

* 自费加点：
1. 美塞 (泰缅边界) - 每人1800泰铢或
2. 入境老挝 - 每人300泰铢

Elephant Camp
大象训练营

Wat Huay Pla Kang
观音寺

精简行程

Wat Phra That Doi Suthep
素帖寺

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序)
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

第四天 清迈 (早/-/-)

 自由活动或参加自费项目
（至少6人成团）

1）茵他侬国家公园一日游
（含午餐，THB2000每人），含以下行程
·茵他侬山至高点
·国王王后双塔
·诗里坦瀑布
·苗族部落和市场
·Baan Tawai木雕村或星巴克寺庙

2）南邦一日游(体验泰式火车）
（含午餐，THB2000每人），含以下行程
·南邦市区游 （乘马车）
·南邦帕禪寺
·南邦大佛塔寺
·陶瓷制造工厂
·南邦通坚市场

酒店住宿（4晚）
✓ 东他挽酒店或同等级  x 3 晚
✓ M 精品度假酒店或同级  x 1 晚

✓ 4 早餐 / 2 午餐 / 3 晚餐

风味餐：
★ 泰式自助餐 / 泰式风味 / 帝王餐晚宴 ＆文化表演秀



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 CHIANG MAI

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Thailand : +66

泰国                     : +66

Thailand (CHIANG MAI) - 
Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok

泰国（清迈） 标准时差慢马来西亚时间1小时

100 THB = MYR 14

100 泰铢= 马币 14

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

THAI BAHT -  THB

泰铢 - THB

A320

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
* Major credit cards such as Visa and Master 
card are mostly widely used.

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
18℃ - 35℃

Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one 
piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 
handbag on-board. The main cabin baggage shall not 
exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh 
more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤


